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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 9/06 z 
dnia 28 sierpnia  2006  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia. 
2. Informacja o stanie przygotowań szkół do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2006/2007 – godz. 10 15 
3. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 29 

sierpnia 2006 r. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 

Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  5 spośród 7 – 
osobowego składu Komisji , co stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji.  

 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radny nieobecny : Marian Szumski, Bogdan śabiński. 

 
 

Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie w/w 
porządek obrad  .  

 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia .  

 
   

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala   poddała pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr  8/2006 z dnia 18 sierpnia  2006 r  
  
  

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr  8/2006  bez uwag.  
 
 
Na obrady Komisji przybył radny Bogdan śabiński. 
 
 

  
Ad. 2.    Informacja o stanie przygotowań szkół do rozpoczęcia 

roku szkolnego 2006/2007  
 
 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 
- odczytała informację przedłoŜoną przez ZOEAS o przygotowaniu 

placówek oświatowych Gminy Ustka do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego 2006/2007 r  
  Treść informacji stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Członek Komisji Bogdan śabiński 
- w przedstawionym sprawozdaniu brak jest informacji w zakresie 
poniesionych kosztów na remonty. Nie wiemy czy były to koszty 

poniesione we własnym zakresie . Natomiast jeŜeli remonty te były 

wykonywane w ramach przetargu przez pewne  firmy to jakie to 
były koszty.  

 
 

Członek Komisji Andrzej Zawada 
- proponuję by na jednej z Komisji wyjechać do wybranej szkoły by 

zapoznać się z warunkami pracy .  Nie byłby to wyjazd na zasadzie 

kontroli lecz przeprowadzenia rozmów z dyrektorami szkół. 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- będąc przypadkowo  w Szkole Podstawowej w Charnowie muszę 

stwierdzić, Ŝe szkoła jest bardzo dobrze przygotowana i 
wyremontowana do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. MoŜna  

stwierdzić, Ŝe szkoła ta pod względem gospodarczym jest bardzo 

dobrze przygotowana  na przyjęcie uczniów. Na pewno podobnie 

jest w innych szkołach lecz brakuje takiej informacji  . Z 

przedłoŜonej informacji naleŜy przyjąć, Ŝe szkoły są przygotowane 

do rozpoczęcia roku szkolnego.  
 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść w/w informacji. 
 
Komisja nie miała moŜliwości przeprowadzenia dyskusji 
merytorycznej i zapoznania się ze szczegółami z uwagi na 
nieobecność Dyrektora ZOEAS. 
 
 
 

Ad. 3.  Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 
obrady Rady  

 
 
- proj. uchwały w spr.  nadania tytułu „Honorowy 
Obywatel Gminy Ustka”  (Jan Leśny) 
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Członek Komisji Andrzej Zawada 
- w dzisiejszych czasach moŜna by było uŜyć trochę innego języka 

uzasadniając ten wniosek, a nie przypominając poprzednie czasy 

np. jest takie zdanie „to dowód trudnej słuŜby społeczeństwu, której 

nie da się ocenić, a plon uzyskuje się latami”. W uzasadnieniu tym 

są suche fakty przypominające czasy z lat 70- tych. 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- popieram sugestię radnego  poniewaŜ Dyrektor faktycznie był 

zaangaŜowany w tworzeniu oświaty i nie był obojętny na to co się 

działo w zakresie oświaty i jej wzbogacania. 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
Radny Andrzej Zawada nie brał udziału w głosowaniu. 
 
 
- proj. uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zag. przestrz. dla działek Nr 120, 119, 
118, 117, 116, 7/1, 7/2, 7/3, 7/4, 7/5, 12/15, 47/2 oraz części 
działek Nr 46/3, 20, 12/21, 130, 47/3 i 127 połoŜonych w 
m. Poddąbie w gminie Ustka 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek Nr 
146/1, 149, 150/1, 150/2, 218/1, 218/2, 218/3, 218/4, 218/5, 
218/6, 218/7, 218/8, 218/9, 218/10, 218/11, 218/12, 218/13, 
218/14. 218/15218/16, 219, 220/2, 220/3, 220/4, 220/5, 
220/6, 220/7, 220/8, 220/9 i 221/1  w obrębie  geodezyjnym 
Grabno w gminie Ustka  
 
 
 
Małgorzata Mikołajczak -Paszczyk 
-  poinformowała iŜ w przedłoŜonym proj. uchwały nastąpi korekta   

zał graficznego do planu w zakresie przeprowadzenia przez teren 3 

MN drogi wewnętrznej o szerokości 8 m  łączącej teren 2 MN w 

okolicy projektowanego terenu 13 E.Traf   
 

 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały z uwzględnieniem korekty zał. graficznego 
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Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
Radny Andrzej Zawada nie brał udziału w głosowaniu. 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  terenu 
przeznaczonego pod zabudowę usługowo – 
mieszkaniową „Ustka – Zimowiska” na obszarze działek 
Nr 449 i 459 połoŜonych w miejscowości Zimowiska 
obręb  geodezyjny Grabno w gminie Ustka 

 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały w spr. . uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części  terenów 
obejmujących działki Nr 165, 166, 167, 168, 169, 170, 
171, 172, 173, 174, 175, 176/1 i 176/2 połoŜone   w 
obrębie  geodezyjnym Dębina w gminie Ustka 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
wyjaśniając, iŜ o zmianę planu wnioskowali właściciele działek , 

którzy byli ujęci w uzasadnieniu do uchwały o przystąpieniu do 

planu. Potem ci Państwo się wycofali, a Pan /* wyłączenie jawności na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 

prywatność osoby/ powiedział, Ŝe zapłaci za wszystkich. Dlatego teŜ 

w uzasadnieniu jest tylko Pan /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 

2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/. 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- jeŜeli właściciele działek wnioskowali o przystąpienie do planu, 

a później się wycofali, a Pan /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 
zapłaci za wszystkich, to czy ci właściciele nie chcą tej zmiany 

planu 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- dla gminy istotne jest czy wpłynęła darowizna na opracowanie 

planu i to jest podstawa do wszczęcia procedury planistycznej. 

Właściciele terenu objętego wnioskiem mogą się wypowiadać w 

trakcie opracowania planu   
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- czy nie zrobimy krzywdy tym ludziom i nie oprotestują nas za 

wykonanie zmiany planu. Nie mamy nigdzie, Ŝe projektant 

konsultował, ze wszystkimi. 
 

Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- w okresie wyłoŜenia nie wpłynęły Ŝadne uwagi do 
opracowanego projektu planu 
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Członek Komisji Andrzej Zawada 
- poproszę o informację wszystkich właścicieli działek ujętych w 

tym planie 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- przekaŜę radnym nowe uzasadnienie z wypisanymi nazwiskami 

właścicieli działek 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  2 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła 5 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 10 45 do godz. 10 50  

 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka” ze zmianą dla części 
terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym Wytowno w 
gminie Ustka  

 



 
- 10 – 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Par ku 
Wiatrowego Nr 1 w miejscowościach Duninowo, 
Wodnica w gminie Ustka  
 
 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- jako radny otrzymałem pismo Burmistrza Wolina, które było 

skierowane do Wójta Gminy. Czy to Burmistrz jest rzecznikiem 
jakiejś firmy i pisze do nas  , czy my zwróciliśmy się z zapytaniem 

do Burmistrza 
 
 
Małgorzata Mikołajczak- Paszczyk 
- jest to inicjatywa inwestora. 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały 
 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  0 
Przeciw   -  5 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością  
zaopiniowała negatywnie w/w proj. uchwały. 
Projekt uchwa ły nie uzyskał wymaganej większości 
głosów. 
 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- rozmawiałem z Panem Przewodniczącym Rady Gminy, który ma 

informację, Ŝe proj. uchwały zostanie wycofany z obrad Sesji. 

UwaŜam, Ŝe jest to dobry kierunek by na tym etapie wycofać  tę 

uchwałę. Ja uczestniczyłem we wszystkich spotkaniach, gdzie była 

omawiana sprawa wiatraków  , na których padło zadanie, Ŝe jeŜeli 

nie będzie społecznej akceptacji  to Park Wiatrowy nie powstanie. 

Społecznej akceptacji nie ma i mamy prosty kierunek działania.  
 

 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- w spr. pisma Burmistrza Wolin - nie Ŝyczę sobie , aby kierowano 

do mnie informacje, które są promocją prywatnych firm, spółek. 
 
 
 

-  proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy 2006 r. 
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Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 

wyjaśniła, iŜ zwiększenie środków  nastąpi w zał. Nr 2 „Wydatki 

majątkowe” w p-kt. Inwestycje – jednostki budŜetowe” – remont, 
modernizacja  szkoły podstawowej w Wytownie.  
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały . 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 
 

- proj. uchwały w spr. zmiany Uchwały Nr 
XXXVI/365/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 30 czerwca 
2006 r w spr. dochodów własnych jednostek 
budŜetowych 

 
 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 
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Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia pomiędzy 
Gminą Ustka, a Gminą Smołdzino dotyczącego odbioru 
ścieków sanitarnych z miejscowości Komnino przez 
zbiorczy system kanalizacji sanitarnej zlewni 
oczyszczalni ścieków w Rowach na terenie gminy Ustka 
 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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Ad. 4.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism : 

 
 
 

1. Sprawozdanie  z realizacji zadań MG OPS w Ustce za 
okres od 01-01-2006 r do 31-03-2006 r i za okres od 01-
01-2006 do 31-06-2006 r z terenu gminy Ustka 

 
 

  Członek Komisji Bogdan śabiński 
 - na drodze powiatowej w kierunku Niestkowo – Charnowo są dziury, 
Ŝe trudno minąć się dwoma pojazdami. Dziury są równieŜ na 
skrzyŜowaniu k/posesji Nr  1 w Niestkowie oraz na drogach 
Machowino – Wytowno, Gąbino – Objazda  i innych drogach  w 
granicach administracyjnych gminy . Nikt nie interesuje się stanem 
dróg powiatowych na naszym terenie. Wnioskuję o wystąpienie do 
Zarządu Dróg Powiatowych o naprawę występujących uszkodzeń,  
wyrw , zaniŜonych poboczy  na drogach powiatowych . 

 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek.  
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 11 50  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA 

 
 
 

 
 


